
STROJNÍCKA FAKULTA STU, Nám. slobody 17, Bratislava 
 

Zápisnica č. 6/2006-2007 
zo zasadania AS SjF STU zo dňa 2. 7. 2007 o 13:00 h 

 
 
Prítomní: 
Ing. M. Bachratý, PhD., Ing. J. Beniak, Ing.Daniel Čurka, PhD., prof. Ing. G. Hulkó, PhD., Ing. V. 
Chmelko, PhD., doc. Ing. Z. Iždinská, PhD., Ing. P. Petrák, PhD., Ing. R. Olšiak, PhD., Mgr. K. 
Vassalová, RNDr. J. Gabková,  Ing. F. Ridzoň, PhD., Ing. C. Schmidtová, Paedr. J. Žídek, Ing. Š. 
Gužela, PhD., Andrea Haringová, Bc. O. Smyk, M. Šulaj, M.Sigút 
 
Program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Kontrola uznesení 
3. Nová organizačná štruktúra fakulty 
4. Schválenie organizačného poriadku SjF STU 
5. Správa o hospodárení SjF za rok 2006 a návrh rozpočtu fakulty na rok 2007 
6. Rôzne 

 
 
K bodu 1 
 
Zasadanie otvoril predseda AS SjF STU Ing.Vladimír Chmelko, PhD. Program zasadnutia bol 
jednomyseľne prijatý. 
 
K bodu 2 
 
Uznesenie 5.2 z predošlého zasadnutia senátu stále trvá. 
Čo sa týka harmonogramu štúdia, podľa šatútu STU je v právomoci R STU o ňom rozhodnúť. 
Budeme preto akceptovať harmonogram, ktorý príde z rektorátu. 
 
K bodu 3 a 4 
 
Dekan fakulty Doc.Ing.Ľubomír Šooš, PhD. predstavil novú štruktúru fakulty. Vysvetlil, akým 
spôsobom vedenie fakulty k vypracovaniu tejto štruktúry pristupovalo, ako boli analyzované 
výkony jednotlivých pracovísk, ktoré pracoviská sa budú spájať a aký bude kľúč k vytvoreniu 
nových základných pracovísk. Ocenil konštruktívny prístup vedúcich katedier 
Prodekani Urban a Kostka informovali o rokovaní 2 pracovných skupín zložených z vedúcich 
katedier matematiky, fyziky, jazykov a telesnej výchovy, KIS a VS a z vedúcich KTT a KTE. 
V diskusii sa senátori zamerali na otázky spojené s vytváraním nových základných pracovísk, o to, 
ako budú prebiehať výberové konania, aká bude štruktúra nových základných pracovísk, aké budú 
termíny realizácie zmien, ako sa zmeny dotknú neučiteľských a administratívnych pracovníkov a 
ako sa v budúcnosti budú rozdeľovať financie. Tiež bude potrebné ustrážiť problémy, ktoré by sa 
mohli vyskytnúť v osobných vzťahoch. 
Pri tvorbe nových pracovísk bude zohľadnená výkonnosť pôvodných podľa metodiky MŠaV SR. 
Nové základné pracoviská budú vytvorené nasledovne z jestvujúcich katedier: 
KAIPT 
KTM 
KMaT 
KČS + KALSM 
KVS + KVT 



KCHSZ + KHS 
KTT + KTE 
KF + KM + KJSV + KTV 
KIS + VS 
VLD + CTTK + PSA 
 
UZNESENIA: 
 

6.1     Akademický senát SjF STU schvaľuje novú organizačnú štruktúru fakulty pozostávajúcu 
z 10 pracovísk  

     KAIPT 
KTM 
KMaT 
KČS + KALSM 
KVS + KVT 
KCHSZ + KHS 
KTT + KTE 
KF + KM + KJSV + KTV 
KIS + VS 
VLD + CTTK + PSA  
od 15.7.2007. 

      Počet prítomných:  18 
      Súhlas vyjadrilo:    17 
      Nesúhlas vyjadril:    1 
      Zdržal sa                  0 
 

6.2     Doterajšie základné pracoviská vymenované v Organizačnom poriadku SjF STU, 
v článku 2, odseku 2 a 3, zanikajú k 15.9.2007 

   
      Počet prítomných:   18 
      Súhlas vyjadrilo:     18 
      Proti:                         0 
      Zdržal sa:                  0 
 

6.3     AS SjF STU  zaväzuje dekana fakulty, aby do 9.7.2007 predložil predsedníctvu AS 
definitívne názvy nových základných pracovísk podľa uznesenia č.1 

 
      Počet prítomných:    18 
      Súhlas vyjadrilo:      18 
      Proti:                          0 
      Zdržal sa:                   0 
 
 

6.4    AS SjF STU poveruje predsedníctvo AS schválením názvov nových základných pracovísk 
a ich zapracovaním do Organizačného poriadku fakulty, čl.2, odstavec 2 a 3 

 
      Počet prítomných    18 
      Súhlas vyjadrilo:     18 
      Proti:                         0 
      Zdržal sa:                  0 
 
 



6.5     Pri kreovaní nových pracovísk AS SjF STU zaväzuje dekana fakulty zohľadniť 
výkonové koeficienty podľa metodiky MšaV SR 

 
     Počet prítomných:     18 
     Súhlas vyjadrilo:       18 
     Proti:                           0 
     Zdržal sa                     0 
 
K bodu 5 
 
Správu o hospodárení fakulty v roku 2006 predniesla tajomníčka fakulty Ing.Kuzmová 
 
UZNESENIE: 
 

6.6     AS SjF STU schvaľuje správu o hospodárení SjF za rok 2006, ktorú predniesla 
tajomníčka fakulty 

 
       Počet prítomných:      18 
       Súhlas vyjadrilo:        18 
       Proti:                            0 
       Zdržal sa:                     0 
 
K bodu 6 
 
Študenti požiadali dekana fakulty o predĺženie skúškového obdobia. AIS umožňuje zapisovať 
výsledky až do 31.8.2007 
Bolo by vhodné, aby sa termíny skúšok koordinovali a nekryli sa navzájom. 
A.Haringová upozornila na to, že študenti, ktorí úspešne zložili bakalárske štátne skúšky v riadnom 
júnovom termíne, prestávajú byť študentami až do zápisu na inžinierske štúdium v priebehu 
septembra. Tento problém by bolo potrebné riešiť. 
Dr.Gabková požiadala o včasnú prípravu a zverejnenie rozvrhu hodín a o jeho stabilizáciu. 
 
 
 
Zapísala: Katarína Vassalová 
 
Overovatelia: 
 
 
                                                                                         Ing.Vladimír Chmelko,PhD. 
                                                                                              predseda AS SjF STU 
 
     
 


